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 Notifieringar
E-post

 Mobiltelefon
0702503449

 E-postadress
Appelmaniac@gmail.com

 Telefon
-

 Postnummer och ort
696 31 Askersund

 Adress
RENFANEVÄGEN 12

 För- och efternamn
PATRIK APPELGREN

Medborgarförslag - lämna in
Ärendenummer: #3597 | Inskickat av: PATRIK APPELGREN | 2024-02-10 10:51

1. Inlämnat av

Inlämnat av

Jag vill bli notifierad via

Brev

2. Förslag

Rubrik på medborgarförslaget

Fördröjningsmagasin för vatten vid Kvarnhagen (återställande av våtmark)
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Ditt förslag

Beskriv ditt förslag så utförligt du kan. Ju mindre kompletteringar som behövs i efterhand ju 
fortare kan du få ett besked om ditt förslag.

Det måste göras någonting åt vattenmängderna som kommer i bäcken bakom området Östra-
Lundby och "Lingon & Blåbär"

Mitt förslag är att gräva ut fördröjningsmagasin och ett vattensystem liknande det som gjordes 
vid Linbomossen.

Det är ohållbart som läget är nu med översvämning på våran tomt så fort det är ihållande regn.

Hela våran tomt på baksida blir obrukbar när vattnet stiger. vi har två barn och kan inte vara ute 
och leka med risk för drunkning på våran egen tomt.

Vi har tänkt sätta upp stängsel men det kommer inte hjälpa när det är över 1 meter djupt vatten 
på vissa delar av tomten som det blev under sommaren 2023.

Med fördröjningsmagasin och ett kanalsystem så borde vatten nivån sjunka och på köpet blir det 
kanske en återställning av våtmarker.

det skulle även kunna bli ett populärt område för promenader och kanske även för 
förskolebarnen som kommer gå i den blivande förskolan vid Solberga.

Problemet som är idag kommer antagligen bli ännu värre ju mer det byggs uppe på Lustenrust 
området. Det vattnet som kommer där uppifrån hindrar avrinningen från kvarnhagen där dom 
strålar samman.

Tidigare husägare har varit i kontakt med kommunen i flera år om problematiken men ingenting 
har gjorts för att lösa det.

Jag själv ser det som orimligt att behöva betala kommunala avgifter för vattenhantering för min 
fastighet när det är kommunens vatten vi har i hela våran trädgård. Även att jag ska acceptera 
att mina barn inte kan leka på våran tomt och att risken för en drunkningsolycka (på tomten) 
sker känns orimligt.

Bilderna är tagna både sensommar ifjol och under vintern 23/24

Förslag till beslut

Förslag till beslut borde vara att man bestämmer om man ska lösa detta stora problem och 
samtidigt få vinning i återställande av våtmark med allt va det innebär eller om man ska skita i 
att ta ansvar för kommunens åtaganden.
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Bifogat material

Här kan du bifoga filer som komplement till ditt förslag. Det kan vara bilder eller ritningar t ex.

    (444 KB)Snapchat-882053529.jpg
    (568 KB)Snapchat-717951555.jpg
    (7,21 MB)20240201_133102.jpg
    (2,2 MB)20230814_203729.jpg
    (5,42 MB)20230814_104618.jpg
    (3,47 MB)20230814_104538.jpg
    (4,75 MB)20230814_104534.jpg

Samtliga filer ovan finns bifogade i detta dokument, se bifogade filer.
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